

Zarządzenie nr 4/2025
Dyrektora Przedszkola Publicznego w Ślemieniu
z dnia 17 czerwca 2025 r.

w sprawie: zmiany w Zarządzeniu nr 3/2017 dotyczącego Regulaminu wynagradzania pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionymi w Przedszkolu Publicznym w Ślemieniu

Na podstawie art. 37 ust. 1 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych (t.j. Dz.U. z 2024 r., poz. 1135 z późn. zm.) oraz § 3 ust. 3 Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych z dnia 25 października 2021 r. (t.j. Dz.U. z 2021 r., poz. 1960 oraz z 2023 r. poz. 1102 z późn. zm.) w związku z Rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 30 maja 2025 r. zmieniającym rozporządzenie w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz.U. z 2025 r., poz. 1702)

zarządzam, co następuje:

§ 1.

Wprowadza się zmianę załącznika nr 2 do Regulaminu wynagradzania pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w Przedszkolu Publicznym w Ślemieniu.

§2.

Zarządzenie wchodzi w życie z dniem 01 czerwca 2025 r.

Załącznik nr 1

Do regulaminu wynagradzania pracowników nie będących
nauczycielami zatrudnionych w Przedszkolu
Publicznym w Ślemieniu

**Wykaz stanowisk pracowniczych, kategorie zaszeregowania wskazujące
minimalny i maksymalny miesięczny poziom wynagrodzenia
zasadniczego oraz minimalne wymagania kwalifikacyjne**

Lp.	Stanowisko	Minimalny i Maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego	Minimalne wymagania kwalifikacyjne ¹	
			Wykształcenie oraz umiejętności zawodowe	Staż pracy w latach
1.	Główny księgowy	XV - XIX	wyższe ²	4
2.	Sekretarka	VII- XI	średnie ³	-
3.	Pomoc nauczyciela	VI-IX	średnie ³	-
4.	Konserwator	V - VIII	zasadnicze ⁴	-
5.	Polacz c.o.	II -VII	podstawowe ⁵	-
6.	Woźna	II-VII	podstawowe ⁵	-

Załącznik nr 2

Do regulaminu wynagradzania pracowników nie będących
nauczycielami zatrudnionych w Przedszkolu
Publicznym w Ślemieniu

**Tabela minimalnego i maksymalnego miesięcznego
poziomu wynagrodzenia zasadniczego dla
pracowników samorządowych zatrudnionych na
podstawie umowy o pracę**

Kategoria zaszeregowania	Poziom wynagrodzenia zasadniczego w złotych	
	minimalny	maksymalny
I	4666	5000
II	4680	5020
III	4700	5050
IV	4720	5070
V	4740	5090
VI	4760	5110
VII	4780	5130
VIII	4800	5150
IX	4820	5170
X	4840	5190
XI	4870	5220
XII	4940	5300
XIII	5040	5400
XIV	5150	5500
XV	5250	5600
XVI	5460	5800
XVII	5670	6000
XVIII	5880	6200
XIX	6200	6500
XX	6510	7000